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1) [ΓΝΩΜΗ ΤΗΣ ΠΑΤΡΑΣ, Σελ. 20 ] [] Προσέφερε ως εργαζόμενος και ως συνδικαλιστής 1
2) [ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΣ, Σελ. 4 ] [] «Φέρτε γιατρούς, αγωνιούμε για την υγεία μας» 2



1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Προσέφερε ως εργαζόμενος και ως συνδικαλιστής
Πηγή: ΓΝΩΜΗ ΤΗΣ ΠΑΤΡΑΣ Σελ.: 20 Ημερομηνία

έκδοσης:
30-04-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

240.63 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Προσέφερε ως εργαζόμενος και ως συνδικαλιστής
Συνταξιοδοτήθηκε ο επί 
40ετία προϊστάμενος 
Επιστασίας του ΓΝΠ «Ο 
Αγ. Ανδρέας» Σπάρος 
Γιαννόπουλος

Έκλεισε ο κύκλος της εργα
σιακής του διαδρομής επί σα
ράντα ολόκληρα χρόνια στο 
Γενικό Νοσοκομείο Πατρών 
«Ο Αγ. Ανδρέας» για τον Σπύρο 
Γιαννόπουλο. ο οποίος διετέ- 
λεσε προϊστάμενος στο Τμήμα 
Επιστασίας του Νοσοκομείου. 
Επίσης, υπήρξε επί τρεις δε
καετίες συνδικαλιστικό στέλε
χος του νοσοκομείου και στε
νός συνεργάτης του Κώστα 
Πετρόπουλου. μέλος της πα

ράταξής «Συνδικαλιστική Αλ
λαγή» και εκλεγόταν ανελλι
πώς από το 2001 μέχρι και σή
μερα τόσο στο Δ.Σ του Σωμα
τείου Εργαζομένων «Ο Ιππο
κράτης» όπου υπηρέτησε ως 
γενικός γραμματέας, ταμίας 
και αντιπρόεδρος, ως εκπρό
σωπος των εργαζόμενων στο 
Δ.Σ του Νοσοκομείου, στο Υπη
ρεσιακό Συμβούλιο και ως αν
τιπρόσωπος στην ΠΟΕΔΗΝ, 
την ΑΔΕΔΥ και το Ν.Τ. ΑΔΕΔΥ 
Αχαιός.
Ο ίδιος με συγκίνηση αποχαι
ρέτησε τους συναδέλφους του. 
τόσο από το βήμα της γενικής 
συνέλευσης του Σωματείου, 
τούς οποίους και ευχαρίστησε 
για την στήριξη και την συνερ-

0 Σπύρος Γιαννόπουλος με τους συνα
δέλφους ίου από το Τμήμα Επιστασίας 
στην αποχαιρετιστήρια συνάντηση

με την ιστορία του Σωματείου 
μας. Να εκφράσουμε τις ευ
χαριστίες μας για όλα αυτά που 
πρόσφερε ως Εργαζόμενος

γασία. όσο και από την αποχαι
ρετιστήρια εκδήλωση που έγινε 
στο Γραφείο Επιστασίας, όπου 
υπηρετούσε ως Προϊστάμενος. 
Το Σωματείο Εργαζομένων του

ΓΝΠ «Ο Ιπποκράτης» σε ανα
κοίνωσή του ανέφερε «η δια
δρομή του Σπύρου Γιαννό- 
πουλου στο Νοσοκομείο μας, 
είναι άρρηκτα συνδεδεμένη

αλλά και ως Συνδικαλιστής στο 
Σωματείο μας όλα αυτά τα χρό
νια. Του ευχόμαστε να είναι 
υγιής, χαρούμενος και να απο
λαύσει την ζωή ως συνταξι
ούχος. για περισσότερα από 
τα 40 χρόνια που πρόσφερε 
της υπηρεσίες του στο νοσο
κομείο μας».



2;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  «Φέρτε γιατρούς, αγωνιούμε για την υγεία μας»
Πηγή: ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΣ Σελ.: 4 Ημερομηνία

έκδοσης:
30-04-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

459.52 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΠΑΣΧΟΝΤΕΣ ΑΠΟ ΜΕΣΟΓΕΙΑΚΗ ΑΝΑΙΜΙΑ

«Φέρτε γιατρούς, αγωνιούμε για την υγεία μας»
Της ΜΑΡΙΝΑΣ ΡΙΖΟΓΙΑΝΝΗ
rizogiannidipeLop.gr

Την ανησυχία τους καταθέτουν 
δημοσίως οι πάσχοντες από 
Μεσογειακή Αναιμία, που με

ταγγίζονται στο Πανεπιστημια
κό Νοσοκομείο Πατρών. Αιτία 
είναι η επικείμενη συνταξιοδό- 
τηση δύο γιατρών της Μονάδας 
Μεσογειακής Αναιμίας. Αν δεν 
ληφθούν άμεσα μέτρα, θα απο- 
μείνει στη Μονάδα μία γιατρός 
για να καλύψει περίπου 300 με
ταγγιζόμενους.
«Υπάρχει μεγάλη ανησυχία και 
επειδή βλέπουμε το πρόβλημα 
να έρχεται το θέτουμε εγκαίρως 
στις αρμόδιες αρχές, ώστε να 
ληφθούν τα απαπούμενα μέ
τρα. Μία γιατρός δεν αρκεί για 
τους 300 πάσχοντες, οι οποίοι 
μεταγγίζονται στη συγκεκριμέ
νη Μονάδα» δήλωσε στην «Π» 
ο πρόεδρος της Πανελλήνιας 
Ομοσπονδίας Πασχόντων από 
Μεσογειακή Αναιμία, Ανδρέας 
Λίβανος.
Το θέμα αναδεικνύει με χθεσι
νή ανακοίνωση που εξέδωσε ο 
Αχαϊκός Σύλλογος Προστασί
ας Πασχόντων από Μεσογεια
κή Αναιμία (ΑΣΠΠΑΜΑ). Μέ

σω αυτής η διοίκηση του Συλ
λόγου εξηγεί ότι: «Από τη δεκα
ετία του ‘80 λειτουργεί Μονάδα 
Μεσογειακής Αναιμίας (ΜΜΑ) 
στο Πανεπιστημιακό Γενικό Νο
σοκομείο «Παναγιά η Βοήθεια». 
Η μονάδα αυτή περιθάλπει πά
νω από 250 θαλασσαιμικούς 
ασθενείς, ασθενείς με Δρεπα- 
νοκυπαρική νόσο, καθώς κι άλ
λες αιμοσφαιρινοπάθειες από 
ολόκληρη τη Δυτική Ελλάδα. 
Μεταγγισιοεξαρτώμενοι και μη 
βρισκόμαστε κάτω από την επί
βλεψη γιατρών αιματολόγων. 
Ως χρονίως πάσχοντες και λό
γω των επιπλοκών που η φύ
ση της ασθένειάς μας επιφέρει,

έχουμε την ανάγκη παρακολού
θησης κι από γιατρούς άλλων ει
δικοτήτων. Οι αιματολόγοι της 
ΜΜΑ στο ΠΓΝΠ σε συνεργα
σία με γιατρούς καρδιολόγους, 
ενδοκρινολόγους, ηπατολόγους 
μάς παρέχουν όλες αυτές τις δε
καετίες υψηλό επίπεδο υπηρε
σιών, συντελώντας στην αύξη
ση του προσδόκιμου ζωής μας» 
και προσθέτουν:
«Δυστυχώς όμως τα τελευταία 
χρόνια με τη συνταξιοδότηση 
γιατρών έχουν παρουσιαστεί 
κενά στη ΜΜΑ σε αιματολό- 
γους. Η συνταξιοδότηση στο 
εγγύς μέλλον άλλων 2 γιατρών 
αιματολόγων θα επιτείνει αυτό

οι πάσχοντες»,

το πρόβλημα. Η αποψίλωση της 
μονάδας μας σε ιατρικό προσω
πικό κάνει εμάς και τις οικογέ- 
νειές μας να αγωνιούμε για την 
υγεία και τις ζωές μας, καθώς 
και για το μελλοντικό επίπεδο 
των παρεχόμενων υπηρεσιών». 
Ειδικότερα προς συνταξιοδό- 
τηση είναι η ο καθηγητής και 
διευθυντής της Αιματολογι
κής Κλινικής Αργύρης Συμε- 
ωνίδης και η διευθύντρια ΕΣΥ 
και επιστημονικά υπεύθυνη της 
Μονάδας, Αλεξάνδρα Κουρά- 
κλη, η οποία 
φροντίζει 
από παι
διά τους 
πάσχο
ντες από 
Μεσο
γειακή 
Αναιμία,

οι οποίοι την έχουν ως δεύτε
ρη «μάνα».

ΤΟ ΑΙΤΗΜΑ
Η διοίκηση του Συλλόγου καλεί 
τον υπουργό Υγείας «να προκη
ρύξει άμεσα 3 θέσεις γιατρών αι- 
ματολόγων για τη μονάδα μας. 
Ζητάμε επίσης από όλους τους 
βουλευτές Αχαΐας να σταθούν 
στο πλευρό μας και να αναλά
βουν πρωτοβουλίες προάσπι
σης της υγείας και της ζωή μας». 
Υπενθυμίζουμε ότι για το θέ
μα αυτό έστειλε στις αρχές του 
μήνα επιστολή στον υπουργό 
Υγείας και ο δήμαρχος Πα 
τρέων, Κώστας Πελετίδης, 
ενώ το έχουν αναδείξει 
με παρεμβάσεις τους 
και άλλοι φορείς της 
περιοχής, τους οποί

ους έχουν ενημε
ρώσει σχετικά

«ΔΕΝ ΘΑΑΦΗΣΟΥΜΕ 
ΕΤΣΙ ΤΑ ΠΑΙΔΙΑ ΜΑΣ»
Η «Π» απευθύνθηκε στον διοι
κητή του νοσοκομείου, Δημή- 
τρη Μπάκο, ο οποίος δήλωσε 
ότι γνωρίζει το θέμα και έχει 
δρομολογήσει τις απαιτούμενες 
διαδικασίες, ώστε να μην υπάρ
ξει πρόβλημα στη φροντίδα των 
πασχόντων.
«Αυτά τα παιδιά είναι δικά μας 
παιδιά. Εχουν μεγαλώσει μέσα 
στο νοσοκομείο μας, είναι δυνα
τόν να τα αφήσουμε ακάλυπτα; 
Οπως έχω πει και στους ίδιους 

τους πάσχοντες, θα 
κάνουμε τα πάντα 

για να έχουν 
τη φροντίδα 
που τους 
αρμόζει».
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